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Enkel fråga till kommunfullmäktige  
 
Vad händer med tomten där Kungsbergsskolan stod? 
 
Under kommunfullmäktige 24/10 2024 ställde LL två frågor angående framtiden för 
Kungsbergsskolans tomt. Vi frågade om Lejonfastigheter fortfarande uppdraget att planera 
en ny skola på tomten där Kungsbergsskolan låg och om gällande detaljplanen, som anger 
skola för tomten, fortfarande aktuell eller har den ändrats? Om den har ändrats, vad innebär 
de nya planerna? 
 
Svaret vi fick var att kommunen arbetar för att köpa marken av Lejonfastigheter för att få 
större handlingsmöjligheter. Sagt och gjort, pengarna inom kommunen bytte plats och 
kommunen äger nu marken där Kungsbergsskolan stod. Vidare förklarade Elias Aguirre att 
det inte fanns någon färdig inriktning för fortsatt utveckling av marken.  
 
Det har gått drygt åtta månader sedan vi ställde ovanstående frågor. Den aktuella marken är 
fortfarande en inhägnad ödetomt på en plats som kunde användas som park och 
rekreationsyta för Linköpingsborna. Platsen ser skräpig och väldigt tråkig ut, och det är bara 
en tidsfråga innan det förekommer vandalisering inom inhägnaden.  
 
Trots att vi ställt frågan vid flera tillfällen och i olika forum har styret inte kunnat ge ett 
klart besked om vad marken ska användas till. För att få klarhet i vad som kommer hända 
med marken så önskar Linköpinglistan att ställa samma fråga igen. 
 
Linköpingslistans fråga till Styret är:  
 
Vilka är planerna och vad är tänkt att marken ska användas till där Kungsbergsskolan 
tidigare var placerad? 
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